

William R. Hite, Jr., Ed.D.

អគ្គនាយក

ថ្ងៃទី ២៨ ខែមេសា ឆ្នាំ ២០២០

ជូនចំពោះ មាតាបិតា និង សិស្សានុសិស្ស ថ្នាក់ទី ១២៖

ខ្ញុំសង្ឃឹមថា លោកអ្នក និង ក្រុមគ្រួសាររបស់លោកអ្នក សុខសប្បាយក្នុងអំឡុងពេលដែលមិនធ្លាប់មាននេះ។

កាលពីថ្ងៃទី ៩ ខែមេសា យើងបានជម្រាបពីព័ត៌មានគួរឱ្យខកចិត្ត ដែលសាលារបស់យើងត្រូវបិទទ្វារសម្រាប់រយៈពេលពេញមួយឆ្នាំសិក្សានេះ ហើយកម្មវិធីដែលឧបត្ថម្ភដោយសាលា ដែលអ្នកទន្ទឹងរង់ចាំពេញមួយឆ្នាំមកហើយ ដូចជា ពិធីវាកម្សាន្ត (proms) និងពិធីបញ្ចប់ការសិក្សា នឹងត្រូវគេលុបចោល ដោយសារតែការរាតត្បាតនៃមេរោគ ខ្វីដ-១៩។ ក្នុងខណៈពេលដែលយើងជ្រើសយកជម្រើសទាំងនេះ ដោយការគិតពី សុវត្ថិភាព និង សុខុមាលភាព របស់សិស្សានុសិស្សរបស់យើង វាមិនអាចធ្វើឱ្យពួកគេទាំងអស់គ្នាគ្មានការសោកស្តាយបានទេ -- សម្រាប់ខ្លួនអ្នក និងសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា។ ទោះបីជាកម្មវិធីទាំងនេះមិនអាចធ្វើឡើងទៅតាមទម្លាប់បានក៏ដោយ យើងនៅតែប្តេជ្ញាយ៉ាងមុតមាំក្នុងការប្រារព្ធពិធីសម្រាប់សិស្សថ្នាក់ឆ្នាំ ២០២០ ដោយសុវត្ថិភាព ចាប់ផ្តើមនៅចុងខែឧសភា។ អ្នកទាំងអស់គ្នាគួរឱ្យទទួលបាននូវអ្វីទាំងនេះ ព្រមទាំងអ្វីៗជាច្រើនទៀត។ ថ្ងៃនេះខ្ញុំសរសេរលិខិតដើម្បីចែករំលែកនូវផែនការមួយចំនួនជាមួយលោកអ្នក។

ពិធីអបអរសាទរដល់សិស្សថ្នាក់ឆ្នាំ ២០២០

ក្រុមអ្នករៀបចំផែនការបានសហការគ្នាជាមួយសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាសិស្សរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីបង្កើតបទពិសោធន៍ដែលគួរឱ្យ រំភើប និង គួរជាការចងចាំ មួយចំនួនសម្រាប់សិស្សថ្នាក់ឆ្នាំ ២០២០ រួមមាន៖

- ពិធីបញ្ចប់ការសិក្សាតាមអ៊ីនធឺណិតទូទាំងក្រសួង ជាមួយនឹងការសម្តែងពិសេសៗ វាក្នុងកិត្តិយសពិសេស (ក្នុងពេលនេះទុកឱ្យភ្ញាក់ផ្អើល) ដែលអ្នកអាចអញ្ជើញ ក្រុមគ្រួសារ និង មិត្តភក្តិ ឱ្យចូលរួមពិធីបញ្ចប់ការសិក្សារបស់អ្នកនេះ។
- ការជប់លៀងក្រោយពិធីបញ្ចប់ការសិក្សាតាមអ៊ីនធឺណិត រៀបចំដោយ អ្នក ឪពុក ម្តាយ ម្នាក់ដែលមានប្រជាប្រិយភាព
- ការផ្សព្វផ្សាយទូទាំងក្រុង ត្រូវបានរៀបចំផ្សព្វផ្សាយដោយវិទ្យាល័យនីមួយៗរបស់ក្រសួង។
- ការផ្សព្វផ្សាយតាមប្រព័ន្ធព័ត៌មានសង្គមដែលដឹកនាំដោយសិស្ស ដែលអ្នកអាចតំណាងឱ្យសាលារបស់អ្នក និង
- ជាឱកាសសម្រាប់អ្នកដែលរស់នៅក្នុងទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវទាំងអស់ចូលរួមក្នុងពេលជាមួយគ្នា ដើម្បីផ្តល់កិត្តិយសដល់សិស្សថ្នាក់ឆ្នាំ ២០២០។

បន្ថែមលើផែនការទាំងនេះ វិទ្យាល័យនីមួយៗអាចជ្រើសរើសប្រារព្ធពិធីបញ្ចប់ការសិក្សា ឬ ពិធីជប់លៀង របស់ខ្លួនតាមអ៊ីនធឺណិតឱ្យសិស្សរបស់ពួកគេនៅក្នុងខែមិថុនា។ បុគ្គលិកសាលានឹងផ្តល់ជូនព័ត៌មានបន្ថែមបើសិនជាពួកគេជ្រើសយកជម្រើសបែបនេះ។ ជាមួយសុវត្ថិភាពគឺជាអាទិភាពចម្បងរបស់យើង នឹងគ្មានកម្មវិធីដែលគេអាចចូលរួមដោយផ្ទាល់ សម្រាប់សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់ ដែលរៀបចំឡើងដោយ ក្រសួង ឬ សាលា របស់អ្នកទេ រហូតដល់មានការជូនដំណឹងបន្ថែម។

ហួសពីខែមិថុនា ឆ្នាំ ២០២០

យើងដឹងថា គ្មានកម្មវិធីតាមអ៊ីនធឺណិតណាមួយអាចជំនួសការដើរឆ្លងកាត់នាគ្នាជាមួយការពាក់ មួក និង រ៉ូប សម្រាប់ពិធីបញ្ចប់ការសិក្សាជាមួយមិត្តរួមថ្នាក់ ហើយបោះមួករបស់អ្នកឡើងលើជាសញ្ញាបញ្ជាក់ពីការខិតខំជាច្រើនឆ្នាំរបស់អ្នក នោះទេ។ យើងនឹងធ្វើការជាមួយ

វិទ្យាល័យរបស់យើង ដើម្បីព្យាយាមផ្តល់នូវបទពិសោធន៍តាមបែបប្រពៃណីបន្ថែមទៀតសម្រាប់អ្នក នៅពេលដែលគេដកបញ្ហា ឱ្យសម្ងំនៅក្នុងផ្ទះ និង ការឃ្នាតឆ្ងាយពីសង្គម ចេញជាផ្លូវការ។ ត្រូវដឹងថា ទំនងជាត្រូវចាំពេលយូររហូត មុនពេលរឿងនេះអាចកើតឡើងបាន។

ដំណឹងថ្មីស្តីពីការបង់ ថ្លៃចំពាក់/ថ្លៃឈ្នួល

ក្រសួងបន្តធ្វើការជាមួយវិទ្យាល័យដើម្បីសម្រេចពីវិធីនៃការសងប្រាក់វិញ។ ការសងប្រាក់វិញនឹងមានការខុសប្លែកគ្នាទៅតាមសាលានីមួយៗ ដោយផ្អែកលើ ជំពូកនៃការចំពាក់ប្រាក់ និង ស្ថានភាពនៃផែនការ របស់សាលា។ ឧទាហរណ៍ ក្នុងករណីដែលគេបានកត់ទំនិញរួចហើយ ដូចជា សៀវភៅប្រចាំឆ្នាំ និង អាវយឺតសម្រាប់សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់ អ្នកនឹងទទួលបានសម្ភារៈទាំងនោះ នៅពេលណាដែលគេអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកដោយសុវត្ថិភាព។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ក្នុងករណីដែលសាលាបានបង់ថ្លៃកាក់ឱ្យក្រុមហ៊ុនរួចហើយ យើងនឹងត្រូវការពេលវេលាដើម្បីបញ្ជាក់ថា តើក្រុមហ៊ុននឹងសងថ្លៃកាក់ឱ្យសាលាវិញឬទេ។ យើងសុំឱ្យអ្នកមានការអត់ធ្មត់ជាបន្តទៀត នៅពេលដែលយើងឆ្លងកាត់ស្ថានភាពស្មុគស្មាញនៅក្នុងប៉ុន្មានសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ។ ហើយបើសិនជាអ្នកមិនទាន់បង់ថ្លៃចំពាក់ទេ សាលានីមួយៗនៅតែអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកបង់បាន បែបនេះអ្នកអាចទទួលបានសម្ភារៈមួយចំនួនដែលគេបានរួមបញ្ចូលនៅក្នុងជំពូកនៃថ្លៃចំពាក់របស់ពួកគេ។ សាលារបស់អ្នកនឹងផ្តល់ព័ត៌មានបន្ថែមនៅប៉ុន្មានសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ។

នៅពេលដែលយើងបិទសាលាសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សានេះ អ្នកក៏នឹងទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែមអំពីឱកាសក្នុងការចូលទៅសាលារបស់យើងដោយសុវត្ថិភាព ដើម្បីទៅយកសម្ភារៈផ្ទាល់ខ្លួនដែលអ្នកបានទុកនៅក្នុងទូដាក់សម្ភារៈរបស់អ្នក និង ប្រគល់សម្ភារៈឱ្យសាលាវិញ ដូចជា សៀវភៅមេរៀន និង ឯកសណ្ឋានកីឡា។

ទោះបីជានៅក្នុងកាលៈទេសៈណាក៏ដោយ គ្មានអ្វី និង គ្មានអ្នកណាម្នាក់ អាចដកយក ការខិតខំប្រឹងប្រែង សេចក្តីក្លាហាន ការព្យាយាម អស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំរបស់អ្នក ដើម្បីក្លាយជាសិស្សថ្នាក់ឆ្នាំ ២០២០ របស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ ដោយមោទនភាព បានទេ។ **សូមអបអរសាទរ!** ខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំអបអរសាទរជាមួយអ្នកដោយសុវត្ថិភាពនៅប៉ុន្មានសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ និងផ្តល់ដំណឹងថ្មីៗដល់អ្នក នៅពេលផែនការរបស់យើងមានការរីកចម្រើនទៅមុខ។

ក្នុងពេលជាមួយគ្នានេះ សូម ថែរក្សាខ្លួន និង រក្សាសុវត្ថិភាព។

ដោយសេចក្តីរាប់អាន



William R. Hite Jr., Ed.D.
អគ្គនាយក
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សឺណែវ